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اعضای شورای شهر ششم براساس وعده  داده شده 
به مــردم، بازدید میدانــی از مناطــق را در اولویت 
برنامه هایشــان قرار داده اند. آنها علاوه بر بازدید از 
پروژه های عمرانی، به دیدار خانواده شهدا می روند و 
گپ و گفتی هم با نیروهای بسیج، فعالان فرهنگی و... 
دارند و در جلسه با مدیران و معاونان شهرداری مناطق 
به تبادل نظر با آنها می پردازند. برنامه بازدید مهدی 
اقراریان، رئیس کمیته نظارت و حقوقی شورای شهر 
تهران، روزهای دوشنبه انجام می شود. او در هفتمین 
بازدید خود به دارالشــهدای تهران رفت و معضلات 
حریم ریل راه آهن را لاینحل دانست و به همشهری 
گفت: »اصلی ترین مســئله منطقه و اهالی، معضل 
دیرینه خطوط راه آهن تهران - تبریز و تهران –اهواز 
است. خط تهران - تبریز در ادوار گذشته زیرزمینی 
شده و فضای فوقانی آن به اجرای طرح باغ راه فاطمه 
زهرا)س( اختصاص داده شــده است که تکمیل این 
طرح نیاز به توافقات با مجموعه راه آهن دارد؛ بنابراین 
از وزیر راه و شهرسازی درخواست داریم توجه ویژه ای 
به این موضوع داشته باشد تا طرح به طور کامل اجرایی 
شود. موضوع دیگر خط راه آهن تهران - اهواز است که 
منطقه را به 2بخش شمالی و جنوبی تقسیم کرده و 
مردم خواستار جابه جایی آن هستند. گویا شهرداری 
دراین خصوص طرحی برای جابه جایی این خط به 
پایانه آزادگان دارد که انجــام آن نیازمند همراهی 
وزارت راه و شهرسازی اســت و مجموعه مدیریت 
شهری هم در این مورد آمادگی کامل را برای مشارکت 

و همکاری دارد.«
به گزارش همشهری، بازدید رئیس کمیته نظارت و 
حقوقی شورای شهر تهران از منطقه 17بعد از اقامه 

نماز ظهر و حضور در مقبره الشــهدای محله ابوذر و 
قرائت فاتحه و اهدای گل به مزار 5شهید گمنام رسماً 
شروع شد. مهدی اقراریان ابتدا با حضور در بخش ها 
و معاونت های مختلف شهرداری منطقه در جریان 
نحوه تکریم ارباب رجوع قرار گرفت و پس از آن هم در 
جلسه شورای معاونان حاضر شد و خطاب به معاونان 
گفت: »کار جمعی، بر موفقیت یک مجموعه تأثیرگذار 
است و باید به دنبال اقدامات تحولی در منطقه باشید 
تا شهروندان در آینده از عملکرد این دوره مدیریت 
شهری به نیکی و کارآمدی یاد کنند.« مقصد بعدی، 
بازدید از 12پروژه مهم و فعال منطقه بود که به دلیل 
محدودیت زمان، بازدید از 4طرح )احداث زیرگذرهای 
سواره رو حریم ریل تهران - اهواز، ایمن سازی خیابان 
نباتی، احداث مرکز سلامت مهرگان محله بلورسازی 
و احداث زمین اسکیت مجموعه فرهنگی دارالشهدا( 
انجام شد و اقراریان در جریان این بازدید عنوان کرد: 
»مناطق جنوبی تهران دچار عقب ماندگی تاریخی 
هستند و ما در شــورا وظیفه داریم برای جبران این 

عقب ماندگی در حوزه برنامه ریزی و بودجه ریزی، این 
مناطق را در اولویت قرار دهیم که در بودجه 1402هم 
این رویکرد وجود خواهد داشت.« او همچنین تأکید 
کرد که سرانه  تمام حوزه ها ازجمله پارکینگ، بوستان، 
مجموعه ورزشی و... در مناطق کم برخوردار به ویژه 
منطقه 17پایین است و شورا برای حل مشکلات مردم 

از هیچ مصوبه ای دریغ نمی کند.

خدمتگزاری به خانواده شهدا
حدود یک ساعت به اذان مغرب مانده بود که خودرو 
در محله ابوذر، مقابل ســاختمان شماره 10، کوچه 
شــهیدجواد مختاری )تیر 1344در چهارراه لشکر 
ترور شد( توقف کرد و خانواده شهید مختاری در طبقه 
دوم میزبان عضو شورای شهر تهران و هیأت همراه 
)شهردار منطقه و فرمانده ســپاه حبیب بن مظاهر 
و...( شدند. پدر و مادر شهید خاطراتی را از فرزندشان 
)جواد مختاری( بازگو کردند. اقراریان هم ضمن تقدیر 
و تشــکر از صبوری خانواده شهدا گفت: »وظیفه ما 

خدمتگزاری به خانواده شهداســت و باور داریم این 
کار سبب می شود در مسیر خدمت رسانی بهتر عمل 
کنیم.« در پایان هم با اهدای لوح تقدیر و گرفتن عکس 
یادگاری، مهمانان، خانه شهیدمختاری را ترک کردند.

برپایی میز خدمت
نماز مغرب و عشا به امامت حجت الاسلام رضا مطلبی 
در مسجد ابوذر برگزار شد و امام جماعت در خطبه 
بین 2نماز به مشکلات مردم اشاره کرد و گفت: »قبول 
داریم شرایط سخت است، اما مردم گرفتار هستند و 
مشکلاتی دارند و انتظارشان این است که مسئولان 
رسیدگی کنند و به قول هایی که داده اند، عمل کنند.« 
سپس میز خدمت با حضور رئیس کمیته نظارت و 
حقوقی شورا، شهردار منطقه، رؤسای کلانتری های 
161ابــوذر و 149امامزاده حســن)ع(، مدیر اداره 
آموزش وپرورش منطقه، معاون دادستان ناحیه 18، 
فرمانده سپاه ناحیه حبیب بن مظاهر، نماینده راه آهن 
استان تهران، معاون شهرســازی منطقه، مسئول 
حمایت حقوق ایثارگران کشور، مسئول امداد و نجات 
هلال احمر کشور، پلیس راهور و نمایندگان شرکت 
گاز و آبفا برپا شد و شهروندان مشــکلات خود را با 
مسئولان مربوط مطرح کردند. کمبود اتوبوس، اعمال 
محدودیت برای نوسازی بافت های فرسوده حریم ریل 
راه آهن، نظافت شهری و... برخی از مشکلاتی بودند 
که مردم مطرح کردند. مهدی اقراریان به همشهری 
گفت: »بنا به فرمایش امام )ره( صاحبان اصلی انقلاب، 
محرومان و مستضعفان هستند و ما در خدمت رسانی 
به این اقشار دچار کمبود هستیم؛ ازاین رو براساس 
الگوی جدید ارزیابی آموزش وپرورش به خودمان در 
این مورد نمره قبولی نمی دهیم تا بتوانیم برای جبران 
بیشتر تلاش کنیم. یا به عبارت دیگر در خدمت رسانی 
به اقشــار کم برخوردار نمره ما نیاز به تلاش بیشتر 

دارد.«

انتقال ریل تهران - اهواز به پایانه آزادگان 
 اقراریان، رئیس کمیته نظارت و حقوقی شورای شهر تهران در بازدید از منطقه 17

به پیگیری و تعیین تکلیف حریم ریل خطوط راه آهن تأکید کرد 

فرهنگــی  و  اجتماعــی  امــور  معــاون 
شــهردار منطقــه۲۰ تهران)شــهرری( از 
ســاماندهی ۱۵۰نفــر از افــراد آســیب دیده 
در گرمخانه هــا خبــر داد. مهــدی مالمیــر 
گفت: آســیب دیدگان اجتماعــی در زمان 
اقامت موقت خود در مددسرای منطقه۲۰ 
تهران)شــهرری( از خدمــات مــددکاری، 
پزشکی، مشاوره ای و امکاناتی نظیر حمام، 
آرایشــگاه، لبــاس و غــذای گــرم بهره منــد 
می شــوند. طرح جمــع آوری و ســاماندهی 
افــراد بی خانمــان به صورت ۲۴ســاعته در 

حال اجراست.

۱۵۰
نفر

سرپرســت مدیریــت ارتباطــات و امــور 
بین الملــل شــرکت بهره بــرداری راه آهــن 
شــهری تهــران و حومــه از چــاپ و نصــب 
۱۰هزار نقشــه جدیــد بــالای در قطار های 
مترو تهران خبــر داد. هادی زند با اشــاره 
به اینکه در مهر ماه سال۱۳۹۷ نقشه های 
متــرو تغییــر کــرده بــود از دسترســی 
مســافران به نقشــه متــرو بــا اســتفاده از 
کیوآرکــد خبــر داد و افــزود: بــا ایجــاد 
رمزینه پاسخ سریع)کیوآرکد( نقشه مترو، 
افراد می توانند تنها با یک اسکن به نقشه 

به روز مترو دسترسی داشته باشند.

۱۰۰۰۰
نقشه

نقل قول

عدد خبر

تاراج سرمایه شرکت شهروند 
برای سال های مالی 96 تا 99

یکی از دستور جلسات روز گذشته شورای شهر تهران 
گزارش حسابرسی شرکت شهروند برای سال های 
مالی 1396 تا 1399 بود که با حواشی روبه رو شد، از 
شهروند به عنوان دایره المعارف تخلفات نام برده شد 
و بر پیگیری حقوقی و قضایی تخلفات گزارش شده 

تاکید شد. ایرادات بنیادین و بزرگ شرکت شهروند:
   چاپ بن های جعلی و   تکرار بن های خرید شهروند

  راه اندازی شرکت بدون اخذ مجوز در شهروند
  راه اندازی شرکت شهروند ایرانیان بدون مجوز

  انعقاد قرارداد با بیمه سرمد
  مطالبات سنواتی میلیاردی  وصول نشده 
  بدهی سنواتی با بیش از 11میلیارد تومان 

  صدور حکم تخلیه فروشگاه چیذر 
  نبود اسناد مالکیت مشخص در 12فقره از املاک 

  واگذاری برخی غرف شهروند بدون نظارت و مزایده 
  فروش ضایعات  بدون نظارت کارشناس رسمی
  تخلف در انعقاد قراردادهایی با برخی شرکت ها

  تخلفات محرز از قوانین مصوبه شــورا و موضوعه 
کشور در برگزاری مناقصات و مزایدات

  خبر

تخفیف 30درصدی برای بدهکاران 
طرح ترافیک

با پیشنهاد شهرداری و تصویب شورای شهر تهران تا پایان 
اسفند فرصت است

تردد وسایل شخصی در مناطق پرتراکم پایتخت چندین دهه 
مورد چالش بوده و مسئولان شهری برای حل ترافیک ناشی از آن، 
طرح کنترل ترافیک را اجرایی کردند. بر این اساس خودروهایی که 
قصد تردد از مناطق مرکزی تهران را دارند باید مبلغی را به عنوان 
عوارض تردد در طرح ترافیک پرداخت کنند. روز گذشته یکصد 
و سی امین جلسه علنی شورای شهر تهران به بررسی یک فوریت 
لایحه شــهردار تهران درخصوص »اعطای مجوز به شهرداری 
تهران جهت اعمال ضریب کاهشی برای بدهکاران عوارض تردد 
در محدوده های طرح ترافیک و کنترل آلودگی هوای شهر تهران 
درصورت تسویه بدهی تا پایان اسفند ماه سال1401« اختصاص 
پیدا کرد. جلال بهرامی، معاون حمل ونقل و ترافیک شــهردار 
تهران همزمان با ارائه این لایحه به شورای شهر تهران، گفت: »از 
سال97 بحث کنترل هوشمند محدوده طرح ترافیک مطرح شد؛ 
اما 50درصد افراد عوارض خــود را پرداخت نکرده اند که عددی 
حدود 2500میلیارد تومان می شود. این عدد به 2500میلیارد 
تومان می رسد و درخواست ما این بود که 30درصد تخفیف را با 
ضریب0.7 اعلام کنیم تا 2درصد افزایش در سال آینده مشمول 
آنها نشود.« اعضای شورای شهر تهران پس از استماع این سخنان 
به یک فوریت اعطای مجوز به شــهرداری تهران جهت اعمال 
ضریب کاهشــی برای بدهکاران عوارض تردد در محدوده های 

طرح ترافیک و کنترل آلودگی هوا رأی مثبت دادند.

حل موضوع سرویس مدارس کودکان استثنایی
در ادامه این جلســه موضوع رســیدگی به ســرویس مدارس 
دانش آموزان استثنایی مورد بحث قرار گرفت. علیرضا نادعلی، 
سخنگوی شورای اسلامی شهر تهران با اشاره به مطالبه جمعی 
از مادران دانش آموزان استثنایی، خواستار رسیدگی فوری به این 
مطالبه و رسیدگی به وضعیت سرویس مدارس استثنایی از سوی 
شهرداری تهران شد. همچنین ســیدجعفر تشکری هاشمی، 
رئیس کمیسیون عمران و حمل ونقل شورای شهر با اعلام اینکه 
بعضی از والدین این دانش آموزان، امکان پرداخت هزینه سرویس 
برای فرزندان خود را ندارند، عنوان کرد: »در سال های گذشته 
مبالغی مشخص شد تا بابت سرویس ایاب و ذهاب دانش آموزان 
مدارس استثنایی پرداخت شود که شــاهد عقب ماندگی این 
دانش آموزان از فرایند آموزش نباشیم ولی در حال حاضر، 2هفته 
است که این دانش آموزان به مدرسه نمی روند و از 8 شرکت فعال 
در حوزه سرویس مدارس استثنایی، تنها یک شرکت متعلق به 
شهرداری به فعالیت خود ادامه داده و خدمات 7 شرکت دیگر کاملا 
تعطیل شده است.« حبیب کاشانی، عضو شورای شهر تهران هم 
خواستار جدیت در پیگیری موضوع سرویس مدارس کودکان 
استثنایی شد. او گفت: »طی 5 ماه گذشته با وجود اینکه حتی یک 
ریال برای این منظور پرداخت نشده، شرکت های تابعه تاکسیرانی 
و خودرو سرویس، به نحو احسن این کار را انجام داده اند. جلال 
بهرامی، معاون شهردار تهران در پاسخ به این نکات با بیان اینکه 
مدارس باید قراردادی منعقد می کردند و آن قرارداد را به سازمان 
مربوطه ندادند، گفت: »حتی من هفته گذشته به تاکسیرانی اعلام 
کردم که از محل اختیارات من اعتبار شرکت ها را پرداخت کنید 
اما امور مالی این کار را نمی کند و می گوید براساس کدام قرارداد 

پول پرداخت کند.« 
با وجود این، معاون شهردار پس از جلســه علنی شورای شهر 
تهران طی نامه ای که رونوشــت آن را به شورای شهر ارائه کرد، 
به مدیرعامل سازمان تاکسیرانی دستور داد که 7میلیارد تومان 
به صورت علی الحســاب برای سرویس مدرســه دانش آموزان 

استثنایی پرداخت کند.

درخواست بودجه  به روز رسانی تجهیزات برف روبی
یکی از موضوعات جذاب در صحن علنی شورای شهر ماجرای 
روز برفی تهران بود. پرویز ســروری، نایب رئیس شــورای شهر 
تهران در جریان صحن علنی، هماهنگی مدیران برای مدیریت 
بحران و جمع شدن مدیران در یک مرکز را راز موفقیت روز برفی 
تهران دانست. او معتقد است هماهنگی میان شهرداری و سایر 
دستگاه ها سبب شد تا برف روبی با موفقیت انجام شود. همچنین 
سیدجعفر تشکری هاشمی، رئیس کمیسیون عمران و حمل ونقل 
شورای شهر تهران به اقدامات شهرداری در این روز برفی اشاره 
کرد و گفت: »شاهد مشارکت عالی مردم بودیم که از سفرهای 
غیرضرور نیز خودداری کردند و البته مدیریت شهری نیز به خوبی 
به وظایف خود عمل کرد.« اما مهدی پیرهادی، رئیس کمیسیون 
سلامت، محیط زیست و خدمات شهری شورای اسلامی شهر 
تهران در این رابطه گفت: »در فصل بودجه ریزی تقاضا می کنیم 
که زیرساخت ها در شهرداری در بحث برف روبی تقویت شود. 6 یا 
7سال برف خاصی در تهران نداشتیم و به همین دلیل تجهیزات 
به روزرسانی نشده بود و اگر تجهیزات افزایش نیابد، ماشین آلات 

برای سال آینده فرسوده و از رده خارج خواهند شد.«
یکی دیگر از دستور جلســاتی که همزمان با یکصد و سی امین 
جلسه شورای اسلامی شهر تهران بدان پرداخته شد، تغییر نام 
24معبر، بوستان، خیابان و کوچه در پایتخت بود که مهم ترین آن 
تغییر نام خیابان ب  در منطقه یک به نام مادر ژاپنی شهید  محمد 
بابایی مرحومه سبا بابایی)کونیکو یامامورا( بود. شهید بابایی، در 
19 سالگی هنگام جنگ تحمیلی به جبهه عازم شد و در عملیات 
والفجر یک، به درج شهادت نائل آمد. مادر او نیز 10 تیر ماه امسال 

درگذشت.
 

تصویب گزارش های مالی 3شرکت و سازمان
یکی از دستور جلسات روز گذشته شورای شهر تهران به گزارش 
حسابرس درخصوص سازمان بوستان ها و فضای سبز شهرداری، 
شرکت شهروند و سازمان املاک و مستغلات برای سال های مالی 
1396 تا 1399 اختصاص داشت که به تصویب اعضای شورای 
شهر تهران رسید. میثم مظفر در حمایت از عملکرد مالی سازمان 
بوستان ها بیان کرد: »گزارش های حسابرسی و نظارتی شورا نشان 
می دهد سازمانی با یک وسعت عملکردی بالا و پیچیدگی کار، در 
استانداردهای حسابرسی مالی جزو بهترین ها در شهرداری بوده 
 و کمتر پیش می آید که یک سازمان طی 4سال گزارشی مطلوب 

و پاک داشته باشد.« 
همچنین ســیداحمد علوی، عضو شورای شــهر تهران نیز 
درخصوص گزارش ســازمان املاک و مستغلات شهرداری 
تهران گفت: »چنین ســازمانی با این همه اهمیت 2دوره در 
گزارش های حسابرسی مردود می شود. اشکال کار کجاست؟« 

شورا

روز پر ترافیک تهران 
حجم بالای وسایل نقلیه دیروز معابر تهران را 

ترافیک
قفل کرد. 2روز پس از بارش سنگین برف که 
موجب شــده بود معابر پایتخت با ترددهای 
کمتری نسبت به حالت معمول مواجه شود، بار دیگر ترافیک 
ســنگین به خیابان ها و معابر شــهری برگشــت. به گزارش 
همشهری، ترافیک صبحگاهی در معابر پایتخت از حوالی ساعت 
6:30صبح آغاز شد و به مرور تا حوالی ساعت 7:30 به اوج خود 
رسید اما حجم بالای ترددها در ساعات دیگر روز نیز ادامه یافت. 
در ســاعات عصر نیز طول ترافیک معابر بزرگراهی بیشــتر از 
روزهای عادی بود.  البته ترددها در هفته های پایانی سال نیز مزید 
بر علت شد تا صف های طویل و وقت گیری در معابر شهری شکل 
گیرد. پلیس راهور تهران در این باره از شهروندان درخواست کرد 
که همکاری لازم را با پلیس داشــته باشــند و از وسایل نقلیه 
شخصی خود در ساعات پیک ترافیک استفاده نکنند. سرهنگ 

علی اصغر شریفی، رئیس مرکز اطلاع رسانی پلیس راهنمایی و 
رانندگی تهران در این باره به ایسنا گفت: صبح سه شنبه شاهد 
ترافیک پرحجم در بزرگراه شهید همت در مسیر غرب به شرق، 
بزرگراه شــهید حکیم، بزرگراه آیت الله هاشمی رفسنجانی و 
بزرگراه شیخ فضل الله نوری بودیم. در بزرگراه شهید سلیمانی، 
بزرگراه شهید صدر، بزرگراه شهید زین الدین و بزرگراه شهید 

بابایی نیز وضعیت ترافیکی مشــابهی داشــت. رئیس مرکز 
اطلاع رســانی پلیس راهنمایی و رانندگی تهران بزرگ با بیان 
اینکه ترافیک در مسیر جنوب به شــمال بزرگراه شهید نواب 
صفوی از انتهای بزرگراه شهید چراغی تا ورودی تونل توحید 
سنگین بود، گفت: در امتداد همین مسیر در بزرگراه چمران، 
شاهد ترافیک نیمه ســنگین در حدفاصل بزرگراه های شهید 
حکیم تا شهید همت بودیم. در مسیر جنوب به شمال بزرگراه 
آیت الله سعیدی از میدان فتح تا میدان آزادی نیز شاهد ترافیک 
نیمه سنگین بودیم. وی درباره وضعیت ترافیکی در معابر شهر 
تهران گفت: در خیابان آزادی در مسیر غرب به شرق از استاد 
معین و جانبازان از میدان امام رضا، مقاطعی از خیابان ستارخان 
و بلوار آیت الله کاشانی، خیابان ولیعصر در حدفاصل پارک وی تا 
تجریش، خیابان شهید مطهری و بلوار میرداماد و... نیز ترافیک 

نیمه سنگین را شاهد بودیم.

2خــط راه آهن معضــلات زیادی بــرای منطقه17 ایجــاد کرده اند و 
تعیین تکلیف حریم راه آهن مطالبه شهروندان است. گرچه خط تهران 
- تبریز زیرزمینی شده، اما بخشی از حریم ریل هنوز تعیین تکلیف نشده 
و تجمع معتادان، متکدیان و کارتن خواب ها در این نقطه سبب نارضایتی 
اهالی شده است. از سوی دیگر اهالی محله زمزم از عبور قطار تهران-اهواز 

گلایه دارند.
شهرداری منطقه براســاس بررســی ها و مطالعات کارشناسی، طرح 
پیشنهادی ارائه داده که ارزشمند است و قابلیت اجرایی دارد. شهرداری 
در پایانه آزادگان حدود 26هکتار زمین دارد که در طرح پیشــنهادی 

درخواســت کردیم مجموعه راه آهن و وزارت راه وشهرسازی ایستگاه 
میانی در این نقطه احداث و مبدأ و مقصد مسافران را به آنجا منتقل کند. 
با انتقال این خط حدود 7کیلومتر از فضای حریم ریل راه آهن تهران-اهواز 
آزاد می شود و حدود 2100میلیارد تومان هم آورده مالی برای مجموعه 

راه آهن خواهد داشت.
بر این اساس، مکاتباتی با مجموعه راه آهن انجام داده ایم، اما هنوز پاسخی 
دریافت نکرده ایم. با حضور آقای مهدی بذرپاش در وزارت راه وشهرسازی 
امیدواریم اراده ای برای تحقق این کار به  وجود آید و خدمتی ماندگار به 

اهالی این منطقه ارائه شود. به هرحال ما در مجموعه مدیریت شهری پیگیر 
این موضوع هستیم. 

با جابه جایی این خط )تهران-اهواز( از یک ســو معضل ترافیک میدان 
راه آهن حل می شود و از سوی دیگر به منازل مسکونی حریم راه آهن که 
فرسوده هستند، اجازه بازسازی و نوسازی داده خواهد شد. در نهایت هم 
آسیب های اجتماعی در حریم راه آهن که مناطق 16، 17 و 18 با آن درگیر 

هستند، کاهش می یابد.
در بازدید رئیس محترم نظارت و حقوقی شورای شهر تهران، اجرا 
و عملیاتی کردن پروژه هــای تحول آفرین در منطقه موردتوجه این 
عضو شــورا بود؛ پروژه هایی که در طول این دوره مدیریت شهری 
تحولی برای منطقه و شهروندان ایجاد کنند و در آینده هم بتوانند 
مشــکلات عدیده ای را حل کنند. بنابراین می توان این وعده را به 
اهالی منطقه 17 داد که در سال آینده تحولات قابل توجهی رخ دهد.

پروژه احداث زیرگذر سواره رو حریم خط راه آهن تهران - اهواز

8۵ پیشرفت

احداث زمین اسکیت مجموعه فرهنگی دارالشهدا

7۰ پیشرفت

مرکز سلامت مهرگان

2۰ پیشرفت

مناسب سازی و ایمن سازی خیابان نباتی

9۰ پیشرفت
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سیمین برادران؛ روزنامه نگار

آمادگی برای اجرای مدیریت 
یکپارچه شهری

پرویــز ســروری، نایب رئیــس شــورای 
شــهر تهــران: جلســات متعــددی را بــا 
رئیس جمهور، معاون اول رئیس جمهور 
و وزیــر کشــور در بــاب اجــرای مدیریت 
یکپارچه شهری داشته ایم و آنها موافق 
اجــرای ایــن طــرح هســتند. هم اکنــون 
۳ضلع مجلــس، دولت و شــورای عالی 
استان ها برای تحقق مدیریت یکپارچه 

شهری تلاش می کنند. 

حمایت از اقدام شهرداری برای 
اعطای جایزه آرمان

علیرضــا نادعلــی، ســخنگوی شــورای 
اســلامی شــهر تهــران: جشــنواره فیلم 
فجــر بــا تفاوت هایــی نســبت بــه قبــل 
برگــزار شــد و بــا طراحــی جایــزه آرمــان 
بــرای فیلم هــای انقلابــی و بــا تأکیــد بر 
نام شهید آرمان علی وردی در جشنواره 
فیلم فجر، نگاه کیفی ایجاد شد و جایزه 
شهرداری به فیلم »اتاقک گلی« که به 
جنگ علیه منافقین پرداخته بود، اهدا 

شد که کار درست و خوبی بود.

زینب زینال زادهگزارش
روزنامه نگار
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رفع 2معضل با یک طرح 
کارشناسی رضا شنگی یادداشت

شهردار منطقه 17 تهران


